
RADA GtlttNY
lutETKÓw Protokół Nr VI/2018

z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 26 kwietnia 2019 roku

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków słowami ',otwieram Sesję Rady
Gminy Mietków, przywitała wszystkich zebranych, stwierdziła, że jest quorum do podejmowania
uchwał i poinformowała, Że do porządku obrad wprowadza się punkt: ,,8. Podjęcie uchwały w sprawie
wyraŻenia zgody na sprzędaŻ w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej
oznaczotlĄ jako działka nr 187lI3 położonej w obrębie Mietków stanowiącej własność
Gminy Mi etków''. Następnie przedstawi Ła porządek obrad po zmianach :

1. Otwarcie Sesji.
2, Informacja w sprawie uwag zgłoszonych do protokotuzpoptzedniej sesji z dnia 18.12.2018 r.
3. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniachw okresie między sesjami.
4. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał w okresie między sesjami.
5. Podjęcie uchwały w sprawie Zm|any budzetu gminy naZOI9 tok.
6. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa.
7, Podjęcie uchwały w sprawie w1łrazetia zgody na dzierŻawę nieruchomości na okres dłu;tszy

nti3lata.
8. Podjęcie uchwały w sprawie v,ryrazenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetatgowej

nieruchomości gruntowej oznaczonejjako działkanr I87l|3' połoŻonej w obrębie Mietków
stanowiącej własnośó Gminy Mietków

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przepIowadzania konsultacji z mieszkancami
Gminy Mietków.

10. Interpelaqe i zapytania radnych.
1 1 . Odpowiedzi na interpelacj e z poprzedniej sesj i.
12. Wolne wnioski, informacje izapytania.
13. Zamknięcie Sesji.

W związku z tym, Że wprowadzone zostały zmiarry do porzqdku obrad, Przewodni cząca
przeprowadziła głosowanie dotyc zące przyj ęcia porządku obrad.
Głosowato 15 radnych, oddano 15 głosów ''za'' .
Przewodnicząca stwierdziła, ze porządek obrad został przyjęty jednogłośnie'

Ad2.
Przewodnicząca poinformowała' że protokół z poprzedniej sesji został spotządzotty i udostępniony w
biurze rady gminy i na stronie BIP w terminie zgodnym ze statutęm gminy. Do biura rady gminy-nie
zgłoszono Żadnych uwag do treści sporządzonego protokoŁuzY sesji RG z dnia 14 marca2}I9 r,.

Ad 3.
Przewodnicząca RG poinformowata, Że jeieli chodzi o działania między sesjami, to nic szczegó|nego
się nie wydaruyŁo,

Ad 4.
Wójt _Adam Kozarowicz złożył sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji :

- v l28l20l9 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2OI9 rok - zmian y zostały wprowadzone
- vl29l2019 w sprawie przyjęcia ''Programu opieki nad, zwietzętami beżdomnymi oruz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Miętków na 2019 rok'' - uchwała iest
realizowana
-Yl30l20I9 w sprawie wyruŻeniazgody na odstąpienie od obowiqzku przetargowego zawarcia
umowy dzieriav,ry naokres dłuższyniŻ3|ata - jestjużpodpisanaumowa dzieriavry.
. y /3Il20I9 w sprawie udzielęnia dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. św.
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Stanisława Biskupa i Męczennika w Bukowie * środki są zapisane w budżecie, ale na konto
parafii będą przekazane po przedstawieniu rachuŃów za wykonane prace.
- Yl32l20I9 w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej pw.
Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Imbramowicach - środki są zapisane w budzeóie,
ale na konto parafii będą przekuane po przedstawieniu rachunków za wykonane pface.
- vl33l20l9 w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. św.
Wawrzynca w Wawrzeńczycach - środki są zapisane w budzecie, ale na konto pu'ur'i uęaą
przekazane po przedstawieniu rachunków za wykonane prace.
- yl34l20l9 w sprawie zmiany uchwały Nr IYl26l2019 Rady Gminy Mietków z drua 3I
stycznia 2019 t w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami
dla nieruchomości' na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości
wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez
część roku - w uchwale były nieścisłości (to jest opłatarocznai nie moznazmieniaó stawki w
ciągu roku) dlatego musieliśmy zmięnić zapis dotyczący wejściaw Życieuchwały.
- v/35/2019 w sprawie przystępienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania
ptzesttzemego wsi Chwałów d|a dziaŁki nr I3lI7 obręb Chwałów _ uchwała weszła w iycie.

Ad 5.
Uchwała w sprawie zmiany budzetu gminy na 2019 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Regina ozga _ skarbnik Gminy wyjaŚniając' ie zmtany w
budżecie wiąŻą się głównie ztym, Że gmina ottzymata dotację na budowę dróg dojazdowych
do gruntów rolnych w kwocie 136 500 zŁzLJtzędu Marszałkowskiego. wpiowadzono też
drobne dochody z tytuŁu przekształcenia użytkowania wieczystego przysług.'1ą..go osobom
flzycznym i ze sprzedaży składników majątkowych _ złomu. po itrónie *vautr.o* - w tym
roku będzie realizowana droga dojazdowa do pól w Wawrzeiczycach oraz 1560 zt na zmtanę
m.p,z.p' Łącznie z ogłoszeniami w prasie.

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ,,za''.
Przewodnicząca stwier dziła, żę uchwała zo stała po dj ęta j edno gło śnie.

Ad 6.
Uchwała w sprawie poboru podatków i opłat w drodze iŃasa.

Ireneusz Słoma _ Sekretarz Gminy wyjaśntŁ, Że po wyborach soteckich mamy sześciu
nowych sottysów. Sołtysi sę inkasentami podatków, a inkasenci m|]szą byó w uchwalę
wymienieni imiennie.
Następnie przedstawił proj ekt uchwały.

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ,,za,'.
Przewo dni c ząc a stwier dzita, ie uchw ała zo stała p o dj ęta j e dno gł o śni e.

Ad7.
Uchwała w sprawie wytaŻenta zgody na dzieriawę nieruchomoŚci na okres dłużs zy niżl3 |ata.

Adam Kozarowicz - WÓjt Gminy powiedział, Że na ostatniej sesji przedstawił informację, że
Towarzystwo Strzeleckie jest zainteresowane dzieriawą terenu pod budowę strzóhicy
sportowej iw zvviązku ztym podejmowana jest ta uchwała.
Następnie przedstawił projekt uchwały.

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ,,za,,.
Przewo dni c ząc a stw ier dziła, ie uchw ał'a zo staŁa p o dj ęta j edno gło śni e.

Ad 8.
Uchwała w sprawie v,rytuŻenta zgody na sprzeduŻ w drodze bezptzetargowej nieruchomości
gruntowej oznaczonejjako działkanr I87lI3, położonej w obrębie Mietków stanowiącej własnośó
Gminy Mietków
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Wójt powiedział, Żę do dzisiejszego porządku obrad został wprowadzony punkt podjęcie
uchwały w sprawie v,ryrazenia zgody na sprzedaŻ działki nr I87lI3. jest to aziałka
naprzeciw Urzędu Gminy obok planowanej przychodni stomatolo gicznej, będ4cej prywatną
inwestycją. Wpłynęła prośba o sprzedaz dziaŁki nt I87lI3 na powiększenie działki na t<torei
nie ma możliwości zapewnienia wymaganych miejsc parkingowych i miejsca na składowanie
śmieci, a będącej własnością osoby inwesĘącej. Gmina sprzedając tę działkę zabezpiecza
służębność przejazdu, przesyłu i umieszczania urządzen w gruncie' aĘ nie zostaŁa odcięta
komunikacja ośrodek zdrowia - apteka.
Następnie Wójt przedstawit projekt uchwały.

Głosowało 15 radnych _ oddano 13 głosów ,,za,' i 2 głosy ,,wstrzymujące się''.
Prz ewo dni cząca stwi e r dziła, zę uchw ała zo stała p o dj ęta wi ęk szo ś c i ą gło s ów.

Ad 9"
Uchwała w sprawie zasad i trybu przeprowadzaniakonsultacji zmieszkańcami Gminy Mietków.

I. Słoma _ Sekretarz Gminy wyjaśnił' ze uchwała w sprawie zasad' przeprowadzania
konsultacji wymagana jest ptzęz ustawę o samorządzió gminnym. Kónsultacje z
mieszkańcami przeprowadza się w Sprawach wynikających wprośt z usiaq bądż, w sprańach,
które organy gminy uznaj4zawaŻne. Następnie Sekretarz przedstawił projekt uchwały.

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ,,za'''
Przewo dnic z ęca stwi er dziła, Żę ucbw ała zo stała p o dj ęta j edno gło Śni e.

Ad 10.
Ryszard Łącz * Z-caPrzewodniczęcej wraz Z sołtysem i mięszkańcami Maniowa Wielkiego
proszę Wójta o interwencję w Starostwie Powiatowym w Sprawie wprowadzenia ograniczeń
na drodze w postaci tzw. ,,hopek''. Był robiony chodnik i przy odbiorze byli przeds1awiciele
Powiatu Wrocławskiego' prosiliśmy z poprzednią panią Sołtys o wprowadzenió ograniczeńna
drodze, pon1eważ mieszkańcy skafią się, że samochody, juz cuyaa czwarty ,a, *i"zdzają w
płoty pani Wójcickiej, pani Sieradzkiej. Bardzo duŻo Iudzi ptzyjeŻdż,az Wrocławianad'wodę
i mimo ograniczenia do 40 km/h, jeŻdią z prędkości4 60-7Ó tŃr'. JeŻdiącpo terenie gminy
stwierdziłem, Że tylko w Piławie sq dwa takie ograniczeniana drodze, a w innych gminńh s4
w kazdej wsi. W Maniowie Małym jeździ bardzo duzo samochodów cięzarofrch z duzą
prędkością nie ma jak przejść przez ulicę. Gdyby były te ',hopki'' to musieliLy troclę zwolnić.
Dlatego prosimy o wystąpienie do Starostwa o wykonanie takich ograniczeń w naszych
miejscowościach.
Przewodnicząca zapytała czy jeszcze ktoś chce zabrać głos.
Janusz Albert _ radny zwrocił' się do przedstawicieli
przystanków autobusolvych.
Przewodnicząca poinformowała radnego, żeby w tej sprawie zabrat głos w puŃcie ,,Wolne
wnioski, informacje i zapytania,,

Ad  11 .
Przewodnicząca poinformowała' Że na poprzedniej sesj i nie zgł'o szono interpelacj i.

Ad 12.
Janusz Albert _ radny w związku ztym, ie ciqg|e na przystaŃach autobusowych są rozbijane
szyby, zwrócił się do przedstawicieli policji o przeprowadzaniepatroli np.w nocy iub *ay,
kiedy są organizowane imprezy,bo to jest tragedia' Tak dzieje sĘ nie tylko w Proizkowicach,
aleiwinnychwsiach.
Wacław Parka _ sołtys wsi Piława zwrócił się z prośbą do policj i, aby podczas patroli
zatrzymywali się' jeie|i na przystanku jest grupa młodzieiy i sprawdzaii co oniiam robią. Tam
jest młodziei,któta ma 13-15 lat. Co takarriodzież robi na przystanku np. o godz. pierwszej
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w nocy. Policja jeżdzi, to nie moŻna powiedzieÓ ' a|e chodzi o to, żeby się zatrzymywa|i i
kontrolowali, moze rriodzieŻ będzie czuła respekt.
Izabe|a Sierżęga - Z-ca Komendanta Komisariatu Policji w Kątach Wrocławskich wyjaśniła'
że policjanci jeidŻą i patrolują, a|e jeŻe|ijadą na interwencję, to nie mogą się zatrzymać. Po
tym co Państwo powiedzieliście, zwrócimy na to uwagę, co dzieje się na przystankach. Wiem,
że prowadzone są postępowania odnośnie uszkodzenia przystanków. W jednym przypadku
sprawca nawet jest wskazany, tylko py.tanie czy uda się udowodnió mu dokonanie tego czynu.
Będziemy interweniowaó, ale tak jak powiedziałam wcześniej, proszę się nie zraŻaÓ, Że patto|
się nie zatrzymał, bo wtedy jedzie do konkretnej interwencji.
Krystyna Janicka _ sołtys wsi Milin powiedziała, ie są przypadki kiedy policja przyjeżdŻa na
interwencję, stwierdzaj ą, Że to jest mała szkodliwośó i odjeżdŻają nawet nie konsultując z
sohysem, czy z osobą zgłasza1ącą,
Jolanta Borecka _ sołtys wsi Mietków _ nieraz się konsultują, bo pytają czy grllpajuż się
rczeszł'a.
Przewodnicząca RG _ stwierdziła, Że to co mówił pan Sołtys zPiŁawy jest zasadne, ponieważ
jeie|i będą wiedzie|i, Że policja się zatrzyma, to będą czuli jakiś respekt. Ale uważa, Że to
ptzede wszystkim rodzice powinni kontrolowaĆ, gdzie przebywają ich dzieci.
Kamila Czmiel _ Prezes Stowarzyszenia Klub Seniora 50+ w Mietkowie _ powiedziała, żLe
współpraca Klubu Seniora z Policją układa się bardzo dobrze. ZaprosiŁawszystkich radnych i
sohysów, apoprzez nich również wszystkich seniorów zposzczególnych wsi na pogadankę,
która będzie przeprowadzotaptzęz policjantów w dniu 14 maja2O19 r. w Gminnym ośrodku
Kultury w Mietkowie. Pogadankabędzie na temat jak ustrzec się przed niechcianymi gośćmi
oruzzeby nie daó się nabraó ,,na wnuka,, ina inne metody oszustów.
J. Boręcka podziękowała sołtysom i radnym za udział. w przygotowaniu stołów
wielkanocnych, za to, Że tak pięknie wŁqczy|i się w tą imprezę, za przygotowane potrawy, a
przede wszystkim za atmosferę, stwierdzĄąc, ze w tym roku przeszli samych siebie' Może nie
jest to widoczne na zdjęciach, uwaŻarn Że Pan Dyrektor pokpił Sprawę' był zaskoczony tak
dużą frekwencją i nie przypuszczil., ze tak wspaniale ta impteza wypadnie. Trochę zdjęć jest
na facebooku, może zasilimy swoimi prywatnymi zdjęciami _ byłoby miło. Nie było też p.
Ani, a wiemy' że jest ona osobą, która wszystko ogarnia. Niestety tak się w tym roku nie stałó.
Jeszcze raz wszystkim serdecznie dziękuję.
Następnie chciałam zapytaÓ czy w tym roku będą zatrudnieni pracownicy interwencyjni. A
takię o promocję gminy, bo obecnie strona gminy jest bardzo słaba. Może trzeba bloby
ogłosić ŻaŁobę po p. Wesołowskiej, bo kiedy ona prowadz1łatą Stfonę, to było ciekawiej. Teruz
pojawiaj4 się różne wydarzenia, a\e batdzo rzadko i takie jakby były przesyłane z zewnąttz.
Nie więm, czy teraz ktoś w gminie to prowadzi, czy to jest wakat.
Poruszyła również Sprawę zgłaszanych ptzęz mieszkańców wniosków na zebraniach
wyborczych, Zapytała czy zostały włożone między bajki, czy Pan Wójt się nimi zajmie.
W Mietkowie zgł'aszane były studzienki kanalizacyjne, które są w bardzo złym stanie.
Liczyliśmy, Żebędzie to załatwtonę przy okazji przebudowy sbzyŻowaniaprzy ul. Kąteckiej,
ale z informacji od radnego powiatowe go _ Jozefa Żygadto wiemy, ie t.ie będzie przebudowy
w najbliższym czasie. Prędzej możemy się spodziewaó, Że będzie zrobiona nakładka na drodze
do Ujowa. Poprosiła o zajęcie się tymi studzieŃami, ponieważ jak puste samochody
ciężarowe jad4ce do kopalni w Strózy o godz. 5:00 rano najadą na studzienkę, to jest straszny
huk na całą wieś.
Bardzo waŻną sprawą zgł'oszoną na zebraniu jest równieŻ ogrodzenie między p. Przybylską-
Rusiniak a Szkołą Podstawow4, poniewaŻ stwarza ono niebezpieczeństwo d|a dzięci _ słupki
się chwieją, bo s4 przeŻarte przeztdzę.
Zaproponowała objazd po terenie gminy w celu obejrzenia obiektów podlegaj4cych pod
gminę, np. budynek po ośrodku zdrowia - tam juŻztyłu elewacja spadła. Nie ma tamteraz
oddziału przedszkola,to zainteresowanie trochę spadło, ale jest bardzo duzo podań, więc moie
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znów będzie oddziaŁ przedszkolny tam utworzony. Przydałoby się też zĄtzec na kominy w

gminie i uszczelnió silikonem, bo są zacieki na ścianach. Poza tym będąc w biurzę
podatkowym widzę nieczyszczoną rynnę ,IJruąd był odebrany w 2OI3 roku a jest rok 2OI9 i
oby tam jakaśbtzoza nie wyrosła, bo tak są pełne te rynny. Powiedział a, że jak się tutaj jest' to
nie zwtaca się na to uwagi, ale jak się jest gościem, a jeszczejak to Wójt mówi - ,,Ty źawsze
więcej widzisz,,, więc widzę więcej izgŁaszamto.
Dodała , Że panktoty zttiszczył przystanek został zattzymany i ukarany dosyć powainie, tak
że strach padł na niektórych i nawet sprzątająw parku śmieci.
Andrzej Pietruszka Z-ca Przewodniczącej stwierdził, Że na|eŻałoby nagłośnió ten wyrok, to
moŻe inne przystanki ocaleją.
k,Łącz - zv,.rociŁ się do przedstawicieli policji, aby nanastępną sesję przygotowali informację
jakie są w gminie Mietków przestępstwa, wykroczenia, chuligaństwo w porównaniu do innyóh
gmin. Parę lat temu gmina Mietków wypadła dość dobrze. Nie moŻe tak być,, ze ktoś robi
sobie 18-nastkę, Zaprasza ludzi z całego powiatu i za nic nie odpowiada. A potem vtacają z
irnprezy i ttiszczą przystanki np. w Proszkowicach, IJwuŻa, Że gmtnę nie staó na ciągłe
remonty. W Maniowie Wielkim jest piękny park i z p' Sołtys już nie mają siły aby dopilnować
tam potządku _ przesiadują tam ludzie któtzy przyjeŻdżają nad wodę z innych terenów, jest
tam pijaństwo, leży pełno butelek, tego nie robią nasi mieszkańcy. Poprosit, aby policja
częściej ptzyjeŻdŻała na kontrole. Wiadomo, ie młodzieŻ tie ma gdzie się podziaó, aló iakaś
kultura musi być. Ktoś kto robi imprezę musi zapev,łnićbezpieczeństwo nie iylko na swiótlicy
a|etakżze w obrębie.
Kamila Earnshaw _ sottys wsi Proszkowice _ przedstawiła się i powiedzi ała, ze zgłosili wieś
Proszkowice do konkursu ,,Podwórko Nivea''. Mieliśmy tylko dwa tygodnie na
przygotowanie, mieliśmy zrobió film i wiele innychrzeczy. Filmu nie wydaliśmy.Teraz jedyna
nadzieja w głosowaniu. Dlatego bardzo proszę o oddawanie jednego głosu dziennie. Trzeba się
zarejestrowaó na Nivea _ dobrze byłoby abyście się państwo zarejestrowali i przysyłali mi
swoje e-maile, a ja będę codziennie wysyłaó. Sama wczorĄ wysłałam 73 e-mai|e,.Powiedziała,
Że chcą to ztobiĆ dla wszystkich wiosek' bo jak 'uvygrają, to wszystkię dzieci będą do
Proszkowic przyjeżdiać, moie te Proszkowice odetchną pełnym żlyciem. To podwórto jest
fantastyczne, jest warte 250 tys. zł.
Proszę, aby plakaty, które rozdam po sesji radni , czy sołtysi rozwiesili w swoich wsiach. Nie
kaŻdy ma internet, ale jak pani przyjdzie do sklepu i zobaczy plakat, to zachęci wnuczka do
głosowania.
Wójt - A. Kozarowicz odpowiedział na pytania dzisiaj zgtoszone - w sprawie ogrodzeniaprzy
szkole będę rozmawiał z p. Dyrektor SĘ studzieŃi kana|izacyjne byłyby zrobione duzó
wcześniej, gdyby nie ta nadziejaprzebudowy sbzyŻowania. Wydaje się to proste zadanie, aLe
trzęba się do niego przygotować _ musi byó jakaś reotganizacja ruchu, deklaruję to zadtanie
ująć w budżecie na przyszły rok. Stary ośrodek zdrowia zdaję sobie sprawę jak rłygląda i ie
musi być wyremontowany. JeŻę|i uda się znaleźc wykonawcę,bo terazbardzo trudnó kogoś
zna|eźÓ. Rynną mnie p. Sołtys zaskoczył.a - sprawdzę to i będzie Wczyszczona. Zacieki
nieaktualne, bo kominy zostały juŻ zrobionę' Pracownicy interwencyjni, jest ich ttzech na całq
gminę, nie będą zatrudnieni poniewaz w tej chwili zatrudniając ich muszę ich zatrudnió na
etat, a nie mam takiej możliwości. Tę zadania, które państwo zgłaszacie będą robione przez
ZGK, który wystawia nam faktury _ organizacyjnie jest sprawniej, bo nie trzebaich pihówaó,
a kosztowo, to może i taniej niż gdybyśmy zatrudrtili interwencyjnych.
Następnie poinformowat' ie na stanowisku p. A. Wesołowskiej zatrudniona zostałap. Barbara
olszewska-Pałęga i oddał jej głos.
P. Barbara olszewska-Pałęga przedstawiła się i powiedziała: pracuję na tym stanowisku od 1
mafca 2019 r.. W skład moich obowi4zków wchodzi m.in. promocja gminy i istotnie mam
świadomość, Że p, Agnieszka o wiele więcej działała na facebooku niz ja, ale nie wynika to z
mojego zarriedbania czy lenistwa ale z ilości obowiązków, które w tej chwili wykoĄę.
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Przy okazji facebooka proszę o przesyłanie mi na e-maila informacji o Wdarzeniach, które
mają się odbyó w gminie. Imprezy organizowane przez GoK - muszę się prosió o przesłanie
np' plakatu. Dlatego proszę o informacj ę o wydarzeniach jakie organizujecie. Panią Kamilę
Czmiel proszę o informację o spotkaniu w GoK-u.
Jak się ogarnę zbiezącymi sprawami, to będę miaŁa więcej czasu na promocję i postaram się
spełnić państwa oczekiwania.
Jeżeli chodzi o pozostałe sprawy' którymi się zajmuję, to prowadzę wszystkie sprawy
zwięane z planowaniem i zagospodarowaniem przesttzenrtym' wydaję lvypisy z m.p.z.p..
Podjęliście państwo na ostatniej sesji uchwałę o przystąpieniu do zmiarty mpzp wsi Chwałów i
musiałam powiadomió 20 kilka instytucji o tym fakcie, co jest bardzo czasochłonne. Ponadto
ogłosiliśmy przetarg na budowę Regionalnego Centrum Kultury w Mietkowie, wpłynęły 3
oferty, jesteśmy na etapie końcowym _ wysłaliśmy zawiadomienie do oferenta o wyborze
oferty, 7 maja zostanie podpisana umowa i rozpocznie się inwestycja, która ma być
zrea|izowana do końca lipca, a w sierpniu musimy zŁoŻyÓ wniosek o dofinansowanie do
Urzędu Marszałkowskiego _ o 159 tys. zł.. oferta opiewa na kwotę 309 tys. zł
Na zakończenie jeszcze taz proszę o ptzesyłanie bieŻ4cych spraw, pogoda teraz sptzyja, to

porobię trochę zdjęÓ.
A. Pietruszka powiedział' żrc pierwszy będzie Dzień Lilaka.
B. olszewska odpowie dziaŁa, Że plakat jest umieszczony i prosi i zdjęcia z imprezy,
Wójt - myślę, Że taka osoba jak p. Agnieszka, będąc entuzjastą i pracując tutaj mogła to robió
mimochodem, natomiast p. Basia jest nowym pracownikiem i musi się lepiej wprowadzió i
zapoznać z gminą
Popieram p. Sołtys z Proszkowic i proszę o głosowane na Podwórko Nivea, to jest bardzo
ciekawa inicjatywa. Trochę to nie wygląda dobrze, dlatego ten apel był taki gorący' bo
Proszkowice mogą przegrać w konkuret,rcji z innymi większymi miejscowościami.
Pogratulował nowym sołtysom wyboru, na sesji jest 5 sołtysów z 6 norych' Nie ma pani z
Maniowa Małego _ gratuluję wyboru wszystkim i liczę na dobrą współpracę.
Chciałbym zwtóciÓ uwagę' Że znacznie wzrosły rachunki za wodę na świetlicach _ proszę
sohysów aby obserwowali ubikacje przed zamknięciem świetlicy, czy nie ma przecieków, poza
tym, proszę o systematyczne odczytywanie liczników, bo podejrzewamy, Że te rachunki tak
drastycznie wzrosły, ponieważ pod koniec kadencji na|iczanebyły ryczałtowo.
Zachęcam do udziału w Dniu Lilaka w Domanicach i jeszcze raz pIoszę o głosowanie na
Podwórko Nivea.
Jeie|i chodzi o spowalniaczę La drogach, o których mówił radny, ie zgłaszał do Powiatu' to
proszę pamiętać, Że mają one też inne cechy _ np. Samochody tłuką po studzienkach, to tak
Samo będzie na tych spowalniaczach, jeŻdŻą karetki pogotowia _ co powie pacjent
przewieziony po takich hopkach, poza tym praca pługa odśnieżającego, który za tą hopkq
zrobi zaspę. Więc nie da się wszystkiego zatatwió spowalniaczami a nikt nie jest w stanie
powstrzymać kogoś kto chce złamac przepisy. Jeszcze to rozwaiymy. Uzgodnienia ze
starostwem mamy, co do wyniesionych przejśó dla pieszych.
W. Parka*popieram p.RŁącza. bo te spowalniacze to super Sprawa. Samochody cięiarowe
zwa|niają,jest bardziej bezpiecznie na drodze nizbyło, Przydałby się w Piławie jeszczejeden,
dawno pisalibyśmy do Starostwa, ale mamy projekt, jest okres pięcioletni i nie moiemy.
wójt _ to jest gtos w dyskusji, będziemy to rozwaŻaÓ.
Przewodniczqca zapytała czy ktoś chce.jeszcze zabtac głos. Nikt nie zabrat głosu więc na
prośbę radnego powiatowego Jozefa Żygadło przedstawiła zaproszetie na spotkarrie i
szkolenia na temat bezpieczeitstwa i higieny pracy w gospodarstwie rolnym. po szkoleniu
odbędzie się konkurs bhp. Spotkanie odbędzie się 29 kwietnia o godz.9:30 w Starostwie
Powiatowym we Wrocławiu w sali sesyjnej.
Jeśli ktoś jest zainteresowany to proszę zanotować, sobie termin.



Następnie przypomniała radnym o ,r*uJ*iu oświadczeń majątkowych _ termin do 30
kwietnia oraz poprosiła sołtysów o pozostanie po sesji.

Ad 13.
W ztviązku zvtyczerpaniem tęmatów Przewodniaząca Rady Gminy - Helęna Artymowicz zamh'tęła
sesję słowami ''Zamykam sesję Rady Gminy Mietków''
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